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Protokół nr 8/2009 

z odbytej w dniu 29 lipca 2009 roku 

SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 Radnych  

w obradach udział wzięło 13 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów: 

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów. 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

Porządek obrad: 

 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXXVII oraz XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 

Miejskiej. 

II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie.  

III. Interpelacje i zapytania radnych. 

IV. Podjęcie uchwał:  

 w sprawie przystąpienia Gminy Cieszanów do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Rybacka „Roztocze”, 

 w sprawie przyjęcia regulaminu cmentarza parafialnego w Cieszanowie, 

 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr 37/XXXVII/09 Rady Miejskiej  

w Cieszanowie z dnia 30 czerwca 2009 r. w sprawie wprowadzenia zmian do 

budżetu na 2009 rok, 

 w sprawie zmiany uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2009, zmienionej uchwałą Nr 36/XXXVII/09 i 

Nr 40/XXXVIII/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Cieszanów, 

 w sprawie uchylenia uchwały nr 27/XXXV/09 Rady Miejskiej w Cieszanowie  

z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie zmian uchwała nr 14/XXXIV/09 Rady 

Miejskiej w Cieszanowie z dnia 12 marca 2009 r. w sprawie zmiany zakresu 

wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego pn. „Przebudowa ciągu 

dróg Cieszanów – Nowe Sioło – Załuże”, 

 w sprawie uchylenia uchwały Nr 40/XXXVIII/09 Rady Miejskiej w Cieszanowie z 

dnia 3 lipca 2009 r. w sprawie zmian do uchwały nr 10/XXXIV/09 w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i gminy Cieszanów na rok 2009 r., zmienionej 

uchwałą Nr 36/XXXVIII/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09 w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Cieszanów, 

 w sprawie zmiany uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2009, zmienionej uchwałą Nr 36/XXXVII/09 w 
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sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Cieszanów, 

 w sprawie zmian do uchwały Nr 42/XXXVIII/09 Rady Miejskiej w Cieszanowie z 

dnia 3 lipca 2009 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Lubaczowskiego na realizacje zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w 

2009r., 

 w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2009 rok., 

 w sprawie poręczenia spłaty kredytu w Powiatowym Banku Spółdzielczym w 

Lubaczowie zaciągniętego przez Zakład Usług Komunalnych Sp. z o.o. w 

Cieszanowie,  

 w sprawie wyrażenia zgody na poręczenie kredytu bankowego zaciągniętego przez 

Zakład Obsługi Gminy w Cieszanowie., 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Parafii rzymskokatolickiej p.w. św. 

Wojciecha w Cieszanowie w 2009 roku. 

 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków. 

V. Wnioski i oświadczenia radnych. 

VI. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

VII. Zakończenie obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie.  

 
 

 

 

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył 

XXXIX sesję zwyczajną Rady. Następnie Przewodniczący powitał Radnych, Sołtysów oraz 

zaproszonych gości. 

W obradach uczestniczyło 13 Radnych - quorum zgodne do podejmowania uchwał. 

 

Ad. I pkt. 2. 

 

Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Wobec braku uwag 

Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod głosowanie, w wyniku, którego 

został on przyjęty jednomyślnie, głosami 13 „za”. 

 

Ad. I pkt. 3. 

 

Następnie Przewodniczący Edward Batycki poddał pod głosowanie protokół  

z XXXVII oraz XXXVIII sesji, które były wyłożone do wglądu w biurze Rady. Wobec braku 

uwag do powyższego prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iż protokóły  

zostały przyjęte jednomyślnie, głosami 13 „za”. 

 

Ad. I. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między 

Sesjami Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował, 

zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu.  
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Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad. III. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Głos zabrał Radny Pan Zygmunt Lesiczka, który zapytał o zaawansowanie prac 

związanych z oceną wniosków złożonych na remont Wiejskiego Domu Kultury w Dachnowie 

oraz w Starym Lublińcu. Zapytał również o przebudowę boiska, czy chodzi o boisko  

w Cieszanowie.  

Odpowiadając Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny 

poinformował, iż została opublikowana lista złożonych wniosków w ramach programu 

odnowa wsi, ale to nie jest jeszcze ranking. Dopiero, gdy wnioski zostaną ocenione ukaże się 

lista wniosków, które otrzymają dofinansowanie. Dodał, iż prawdopodobnie ranking 

powinien ukazać się pod koniec sierpnia.    

Kontynuując Pan Zdzisław Zadworny odniósł się do drugiego pytania. Powiedział,  

iż chodzi o boisko w Dachnowie. Dodał, iż jest to pilotażowy program i tylko w tym roku 

mamy możliwość skorzystanie z tej dotacji, gdyż dotację tą miało dostać miasto Krosno, ale 

mieli problem z gruntem, który nie został w całości wykupiony pod boisko. Zaznaczył, iż na 

pewno w przyszłym roku taka szansa nam się nie pojawi, gdyż do tego programu przygotują 

się większe miasta. W tym roku propozycję na budowę boiska dostała także gmina Żurawica 

oraz miasto Przemyśl, którzy wycofali się z tego zadania.  

Następnie Burmistrz powiedział, iż boisko w Cieszanowie niedawno było 

zmodernizowane, więc szkoda niszczyć tą nową płytę na boisku w Cieszanowie, dlatego 

zadanie będzie realizowane na boisku w Dachnowie. Zaznaczył, iż kwestia ta była poruszana 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetowej oraz Komisji ds. Oświaty i Kultury w dniu  

16 lipca br.  

 

Ad. IV Podjęcie uchwał.  
 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie przystąpienia Gminy Cieszanów do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Rybacka „Roztocze”, - załącznik nr 6 do protokołu. 

Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny przedstawiając projekt powyższej uchwały 

poinformował, iż jest możliwość pozyskania pieniędzy na zagospodarowanie akwenów 

wodnych w ramach Lokalnej Grupy Rybackiej, czyli min. utworzenie smażalni, wędzarni. 

Dodał, iż w Województwie Podkarpackim takie szanse mają trzy środowiska: nasze 

środowisko czyli Narol, Stary Dzików, Wiązownica, Laszki i Cieszanów, drugie środowisko 

jest koło Starzawy, a trzecie koło Stalowej Woli. Zaznaczył, iż aby stowarzyszenie mogło 

powstać musi być spełniony warunek, czyli 4 osoby zatrudnione w dziale rybołówstwa lub 

rybactwa na 10 tys. mieszkańców gminy.  

Kontynuując poinformował, iż w uchwale w § 2 nie ma wyznaczonej osoby do prac  

w Stowarzyszeniu i on proponuje osobę Pana Janusza Mazurka Zastępcę Burmistrza Miasta  

i Gminy Cieszanów.  

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki zapytał czy 

ktoś z radnych ma propozycję innego przedstawiciela z gminy Cieszanów. Wobec braku 
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wniosków Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał 

pozytywną opinię. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 

odczytał projekt uchwały: 

 

 w sprawie przyjęcia regulaminu cmentarza parafialnego w Cieszanowie, - 

załącznik nr 7 do protokołu. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny, który 

wyjaśnił, iż regulamin dotyczy starej części cmentarza, którą mamy w użyczeniu do 2011 

roku na podstawie zawartej umowy gminy Cieszanów z parafią. Dodał, iż 2003 roku zostały 

uchwalone przez Radę Miejską stawki opłat za korzystanie z terenu i urządzeń cmentarnych 

cmentarza komunalnego w Cieszanowie, a nie było regulaminu. Powiedział, iż regulamin 

zostanie wywieszony na tablicy przy cmentarzu i będzie obligował mieszkańców  

jak i zarządcę do jego przestrzegania. Do regulaminu zostanie dołączona także informacja  

z imieniem i nazwiskiem oraz numerem telefonu osoby zarządzającej cmentarzem.  

Następnie radny Pan Wojciech Broź zwrócił uwagę na zapis punktu 9 tiret 5  

w przedmiotowym regulaminie, który brzmi: „9. Zabrania się: - przebywania nieletnich dzieci 

bez opieki” i stwierdził, iż nie ma dzieci nieletnich. 

Kolejno radny Pan Wojciech Broź złożył formalny wniosek, aby z zapisu punktu 9 tiret 5 

w przedmiotowym regulaminie wykreślić słowo „nieletnich”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki przeprowadził 

głosowanie w sprawie przyjęcia złożonego wniosku i stwierdził, iż wniosek radnego Pana 

Wojciecha Broź został przyjęty głosami: „za” - 10 radnych, „przeciw” – 0 radnych, 

„wstrzymał się” 3 radnych. Kolejno odczytał treść punktu 9 tiret 5 w przedmiotowym 

regulaminie, który otrzymał brzmienie: „9. Zabrania się: - przebywania dzieci bez opieki”. 

Następnie radny Pan Zdzisław Kasperski zwrócił uwagę na zapis punktu 8  

w przedmiotowym regulaminie cyt. „Obiekty budowane lub stawiane bez zgody mogą być 

rozbierane”, gdyż to zdanie powinno być od pauzy lub jako kolejny punkt. Zaznaczył także, 

że w tym zdaniu należy dopisać wyrażenie „przez zarządcę”.  

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż to jest oddzielne zdanie, więc nie 

może być od pauzy oraz jest to zapis do punktu 8 i nie należy go traktować jako inny punkt.  

Kolejno głos zabrał sołtys wsi Folwarki Pan Jan Jabłoński, który powiedział, iż wiele jest 

zabytkowych nagrobków na cmentarzu, które nie są w rejestrze zabytków i które według tego 

regulaminu te starsze będzie można usunąć. Poruszył także sprawę wywożenia bruśnieńskich 

nagrobków, którymi to zostały zasypane dziury w drogach. Dodał także, iż ma to 

sfotografowane.   

Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż aby obiekt znalazł się w rejestrze zabytków musi 

być opisany i zarejestrowany. Właścicielem cmentarza jest proboszcz, więc to on powinien 

zadbać, aby cenne nagrobki znalazły się w rejestrze zabytków. Dodał, iż regulamin nie został 

przez nas wymyślony, to co jest w regulaminie reguluje ustawa. Kontynuując powiedział, iż 

dlaczego gmina ma uporządkować sprawy cmentarza, a w 2011 roku oddać proboszczowi, bo 

na taki okres podpisana jest umowa na użyczenie. Zaznaczył również, iż mieszkańcy np. 

Dachnowa wcale nie muszą finansować utrzymania cmentarza w Cieszanowie.  

Głos zabrał Radny Pan Wojciech Broź, który powiedział, aby regulamin ujął te 

zachowania, które były do tej pory. Dodał, iż sołtysowi Panu Janowi Jabłońskiemu chodziło  

o to, aby tych starszych cennych nagrobków nie można było tak łatwo usunąć. Powiedział, iż 

może jakiś punkt lub podpunkt w regulaminie tą kwestię by regulował.  
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Kolejno Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów Pan Janusz Mazurek złożył 

wniosek pod rozwagę Rady, aby w trybie natychmiastowym rozwiązać umowę na użyczenie 

cmentarza i zarządzanie cmentarzem przekazać proboszczowi, tak jak to jest  

w innych parafiach. Dodał, iż wtedy parafia będzie wiedziała ile kosztuje ogrodzenie oraz 

inne inwestycje.  

Kolejno głos zabrał radny Pan Zdzisław Kasperski, który powiedział, iż wydawało się, że 

ta uchwała będzie uchwałą czysto-formalą jednak powstała duża dyskusja. Dodał, iż radni nie 

czepiają się zapisów w regulaminie tylko chcą, aby podjęty regulamin był czytelny dla 

statystycznego mieszkańca. Wspomniał także o podjętej uchwale o utrzymaniu porządku,  

w której to został uchwalony zapis, iż nie można umyć samochodu na własnej posesji, gdyż 

nie spełnia się kryteriów.  

Następnie Pan Zdzisław Kasperski zapytał czy umowa na użyczenie cmentarza 

obowiązuje do 31 grudnia 2010 roku czy do 31 grudnia 2011 roku. Odniósł się także do 

złożonego wniosku Pana Janusza Mazurka i powiedział, iż nie rozumie roli Rady Miejskiej, 

co do sprawy, gdyż umowa została zawarta między Burmistrzem, a Proboszczem.  

Kolejno głos zabrał radny Pan Zygmunt Lesiczka, który powiedział, iż okres 20 - letni, po 

którym można usunąć nagrobek wynika nie tylko z ustawy, ale także z przepisów 

kanonicznych. Zaznaczył, iż przykładowo w judaizmie miejsce pochówku jest miejscem 

świętym, a u nas jest to regulowane przepisami kanonicznymi, które musimy akceptować.   

Następnie głos zabrała radna Pani Wanda Komosińska, która powiedziała, iż zarządzanie 

cmentarzem jest to wielka sprawa, do tego potrzebna jest firma, samochody, pracownicy  

a ksiądz nie jest w stanie zarządzać cmentarzem. Dodała, iż zarządczą powinna być gmina  

i gmina jest w stanie to robić. Kontynuując powiedziała, iż rozmawiała z Panem Szajowskim, 

który ma wszystkie stare nagrobki sfotografowane i opisane oraz jest już przygotowany do 

wydania książki pt. „Metropolie Cieszanowa”, jednak z powodów rodzinnych ten czas się 

przedłuża.    

Głos w temacie zabrał kolejno sołtys Pan Jan Jabłoński, który powiedział, iż chyba stał się 

„pociskiem” do tej dyskusji i stał się powodem wniosku Pana Janusza Mazurka, jednak tego 

wniosku nie rozumie. Dodał, iż jego intencja była inna, chciał tylko zwrócić uwagę na cenne 

nagrobki, które są usuwane. Chodziło o uczulenie zarządcy, aby tych nagrobków nie usuwał. 

Zauważył, iż precedens usuwania starych nagrobków nie zniknie, jeżeli będzie nowy 

cmentarz.  Kolejno sołtys powiedział, iż jest członkiem 50-cio osobowej rady parafialnej  

i może powiedzieć, dlaczego Ks. Proboszcz podpisał umowę użyczenia cmentarza na taki 

krótki okres i chce pozostać właścicielem cmentarza, gdyż jeżeli cmentarz byłby komunalny 

wtedy można pochować każdego, a na cmentarzu katolickim każdego nie można pochować  

i o to Księdzu chodziło. Dodał, iż nie można mówić dlaczego inni mieszkańcy gminy mają 

finansować ratowanie zabytków na cmentarzu w Cieszanowie, gdyż często zdarza się tak, iż 

są tu pochowani ich krewni, bo dawniej był to jedyny cmentarz. Idąc tym myśleniem można 

się zapytać dlaczego mieszkańcy Cieszanowa mają finansować stadion w Dachnowie czy 

drogę w Gorajcu.  

Kolejno radny Pan Jan Łach zapytał sołtysa Pana Jana Jabłońskiego kogo uważa za 

„kogoś innego” bo sołtys powiedział, iż jeżeli cmentarz byłby pod zarządem kościoła nie 

można by było pochować tam „kogoś innego”, gdyż każdy ma prawo do pochówku.  

Odpowiadając sołtys Pan Jan Jabłoński powiedział, iż chodzi mu o osoby inne niż 

katolicy.  

Następnie Pan Zdzisław Kasperski ponowił zadane wcześniej pytanie o wyjaśnienie 

celowości złożonego wniosku przez Pana Janusza Mazurka oraz o termin użytkowania przez 

gminę cmentarza. 

Odpowiadając Pan Janusz Mazurek powiedział, iż regulamin będzie obowiązywał, gdyż 

mamy nowy cmentarz komunalny. Dodał, iż jeżeli radni złożą wniosek to Burmistrz może 
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rozwiązać umowę z Proboszczem na użyczenie cmentarza. Umowa jest na użytkowanie 

cmentarza do 31 grudnia 2011 roku.  

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie powiedział, iż taki wniosek od 

radnych nie wpłyną, więc wniosek Pana Janusza Mazurka jest bezprzedmiotowy.  

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyskał 

pozytywną opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały z jedną poprawką, 

wykreślenie słowa „nieletnich” pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: 

„za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki ogłosił 10 minut 

przerwy. 

 

Po wznowieniu obrad po przerwie Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr 37/XXXVII/09 Rady Miejskiej  

w Cieszanowie z dnia 30 czerwca 2009 r. w sprawie wprowadzenia zmian do 

budżetu na 2009 rok, - załącznik nr 8 do protokołu. 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Budżetowej  

i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie zmiany uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2009, zmienionej uchwałą Nr 36/XXXVII/09 i 

Nr 40/XXXVIII/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Cieszanów,- załącznik nr 9 do protokołu. 

Projekt uchwał omawiany był na posiedzeniu komisji Budżetowej i uzyskał pozytywną 

opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził,  

iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 

Radny. 

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

- w sprawie uchylenia uchwały nr 27/XXXV/09 Rady Miejskiej w Cieszanowie  

z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie zmian uchwała nr 14/XXXIV/09 Rady 

Miejskiej w Cieszanowie z dnia 12 marca 2009 r. w sprawie zmiany zakresu 

wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego pn. „Przebudowa ciągu 

dróg Cieszanów – Nowe Sioło – Załuże”,- załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Następnie Przewodniczący poinformował, iż projekt uchwały na posiedzeniu Komisji 

Budżetowej uzyskał pozytywną opinię, kolejno poddał projekt uchwały pod głosowanie  

i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 

„wstrzymał się” – 0 Radny. 
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Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

- w sprawie uchylenia uchwały Nr 40/XXXVIII/09 Rady Miejskiej w Cieszanowie z 

dnia 3 lipca 2009 r. w sprawie zmian do uchwały nr 10/XXXIV/09 w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i gminy Cieszanów na rok 2009 r., zmienionej 

uchwałą Nr 36/XXXVIII/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09 w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Cieszanów - załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Budżetowej  

i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

- w sprawie zmiany uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2009, zmienionej uchwałą Nr 36/XXXVII/09 w 

sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Cieszanów, - załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny, który złożył 

poprawkę do zapisu § 1, iż chodzi o kwotę 584 187 zł, a nie jak w uchwale 584 000 zł.   

Kolejno Radny Pan Zygmunt Lesiczka zapytał, z czego wynika zmiana kwoty.  

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż wkład gminy Cieszanów jest większy, 

a chodzi o dofinansowanie przebudowy powiatowej drogi Kowalówka-Gorajec-Nowe Sioło, 

gdyż wzrosła wartość inwestycji po opracowaniu kosztorysu.  

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji budżetowej i uzyskał 

pozytywną opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i 

stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 

„wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały:  

- w sprawie zmian do uchwały Nr 42/XXXVIII/09 Rady Miejskiej w Cieszanowie z 

dnia 3 lipca 2009 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Lubaczowskiego na realizacje zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w 

2009r., - załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Budżetowej  

i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały:  

 

- w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2009 rok., - załącznik nr 14 do 

protokołu. 
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Głos zabrał radny Pan Stanisław Myśliwy, który zapytał o kwotę 236 313 zł na 

rozbudowę stadionu sportowego w Dachnowie, gdyż na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Budżetowej oraz Komisji ds. Oświaty i Kultury mowa była o około 1 milionie wkładu 

własnego gminy. 

Odpowiadając Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów powiedział, iż jest to kwota, którą 

mieliśmy zabezpieczoną na realizację złożonego wniosku pn. „Przebudowa ciągu dróg 

Cieszanów – Nowe Sioło – Załuże”, który to wniosek nie przeszedł.  

Kolejno radna Pani Wanda Komosińska zapytała o kwotę 25 tys. zł, która pochodzi ze 

sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego, zapytała czy chodzi o te mieszkania w rynku. 

Pan Zdzisław Zadworny poinformował, iż w § 1 ust. 1 lit c) kwota 25 tys. zł 

pochodząca ze sprzedaży mienia komunalnego zabezpieczona jest na spłatę kredytu 

zaciągniętego przez Zakład Obsługi Gminy w Cieszanowie na zakup autobusu szkolnego do 

przewozu dzieci. Kwota ta jest traktowana, jako pusty pieniądz, gdyż ZOG biorąc kredyt  

w wysokości 100 tys. zł sam będzie go spłacał, jednak my poręczamy kredyt i musimy takie 

środki mieć zabezpieczone. 

Następnie Pani Wanda Komosińska poprosiła o wyjaśnienie zapisu § 2 ust. 2 lit. e) 

wykonanie projektu rozbudowy ujęcia wody podziemnej w miejscowości Brusno i Polanka 

Horyniecka 10 tys. zł.  

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny wyjaśnił, iż w uchwale do zmiany budżetu 

zostały wprowadzone środki w wysokości 10 tys. zł na wykonanie projektu rozbudowy ujęcia 

wody podziemnej w miejscowości Brusno i Polanka Horyniecka. Dodał, iż musimy 

zabezpieczyć się w dodatkowe źródło wody w razie długotrwałej suszy. 

Kolejno radny Pan Jan Łach zapytał czy w przyszłości inne miejscowości będą mogły 

otrzymać dotację za kadencji Burmistrza na remont kościoła.  

Odpowiadając Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny poinformował, iż w dniu 

wczorajszym wpłynęło pismo od ks. Proboszcza Stanisława Mizaka o dotację do remontu 

kościoła w wysokości 30 tys. zł. Dodał, iż w projekcie uchwały jest kwota dotacji dla 

proboszcza w wysokości 10 tys. zł. Kontynuując powiedział, iż są to środki, które były 

przeznaczone na remont urzędu, którego w tym roku już nie będzie. Zaznaczył, iż proboszcz 

na remont kościoła otrzymał od konserwatora 17 tys. zł, który zwiększył tą dotację do 50 tys. 

zł, w przypadku, gdy ksiądz przedstawi rachunki za malowanie kościoła na kwotę 100 tys. zł, 

gdyż dotacja opiewa na 50% inwestycji. Kolejno poinformował zebranych, iż ksiądz ma 

rachunki na 70 tys. zł, więc dotacji otrzyma 35 tys. zł.  

Następnie powiedział, iż pytanie powinno być zwrócone do Rady, czy będą udzielane dotacje 

innym parafiom.   

Na sali nieobecny radny Pan Stanisław Myśliwy.  

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej uzyskał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

- w sprawie poręczenia spłaty kredytu w Powiatowym Banku Spółdzielczym w 

Lubaczowie zaciągniętego przez Zakład Usług Komunalnych Sp. z o.o. w 

Cieszanowie, - załącznik nr 15 do protokołu. 
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Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który zwrócił uwagę na zapis § 1 ust. 2, w którym 

jest mowa, iż Gmina Cieszanów jest poręczycielem i zapytał czy istnieje zagrożenie, iż ZUK 

nie będzie spłacał kredytu. 

Odpowiadając Pan Wiesław Ciepły Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Cieszanowie 

poinformował, iż wniosek na zakup samochodu został złożony i w chwili obecnej nie 

wiadomo czy przejdzie. Dodał, iż w przypadku gdyby wniosek przeszedł Zakład Usług 

Komunalnych jest w stanie spłacić kredyt.  

Kolejno radny Pan Wojciech Broź zapytał, czy w związku z tym wzrosną stawki za 

odpady komunalne.  

Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż nie wzrosną stawki za odbiór śmieci, gdyż  

w związku z zakupem samochodu koszty zbiórki odpadów zmaleją.  

Następnie Przewodniczący poinformował, iż projekt uchwały na posiedzeniu Komisji 

Budżetowej uzyskał pozytywną opinię, kolejno poddał projekt uchwały pod głosowanie  

i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 

„wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

- w sprawie wyrażenia zgody na poręczenie kredytu bankowego zaciągniętego 

przez Zakład Obsługi Gminy w Cieszanowie, - załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Budżetowej  

i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Parafii rzymskokatolickiej p.w. św. 

Wojciecha w Cieszanowie w 2009 roku. - załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący poinformował, iż projekt uchwały został on przyjęty głosami: 

„za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 

odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. - załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący poinformował, iż projekt uchwały został on przyjęty głosami: 

„za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
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Ad. V.  Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Nie zgłoszono żadnych wniosków ani oświadczeń. 

 

Następnie głos zabrała radna Pani Wanda Komosińska, która zapytała o działanie 

zbiorników retencyjnych w Nowym Siole, czy te zbiorniki są wykorzystywane w przypadku, 

gdy jest awaria i nie ma wody. 

Odpowiadając Prezes Zakładu Usług Komunalnych Pan Wiesław Ciepły 

poinformował, iż one cały czas pracują, a w przypadku, gdy jest awaria na sieci 

wodociągowej wtedy w ogóle nie ma wody.  

Kolejno sołtys wsi Gorajec Pan Ludwik Kudyba podziękował za podjęcie uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na remont drogi 

powiatowej Kowalówka-Gorajec-Nowe Sioło. Dodał, iż ma nadzieję, iż z tego miejsca będzie 

mógł podziękować jeszcze za drogę w Gorajcu, która wymaga remontu, a obecnie może 

równarką tą drogę by wyrównał.     

Następnie Pan Jan Kornaga zwrócił uwagę na brak oznakowania na drodze Chotylub- 

Dąbrówka, gdyż ostatnio był tam wypadek.  

Pan Burmistrz odpowiadając poinformował, iż żadne oznakowanie nie pomoże gdy kierowca 

jedzie szybko. Dodał, iż kierowca powinien dostosować się do warunków jazdy.  

Kolejno Pan Józef Sikora poruszył temat szacowania szkód przez koło łowieckie. 

Pan Zdzisław Zadworny poinformował, iż szkody szacuje koło łowieckie, a gmina nie jest 

kompetentna w tym zakresie. 

 

Ad. VI. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Wobec braku zgłoszenia interpelacji i zapytań Przewodniczący Pan Edward Batycki 

przeszedł do kolejnego punktu. 

 

Ad. VIII. Zakończenie obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 15 
00

 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 

 


